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Z á p i s n i c a    č.  16 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 15. 12. 2009 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    11 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Ing. Daniela Dalošová, Anton Červeňanský 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Dopyty a interpelácie 

4. Úprava rozpočtu mesta Vrbové č. 1 na rok 2009 

5. Výročná správa mesta Vrbové za rok 2008 

6. VZN o daniach a poplatkoch mesta Vrbové na rok 2010 

7. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2010 

8. Návrh dvoch bodov poslanca MsZ 

9. Rôzne 

– Oplotenie ihrísk s umelou trávou 

– Žiadosť o odpustenie náhrady škody 

– Odkúpenie pozemkov pod plánovanou cestou – Sídl. 9. mája – záhrady 

– Zmluva o poskytovaní služieb a spolupráci s TV Karpaty 

– Dodatok č. 2 k VZN č. 5/2008 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach 

– Doplnenie členov komisie z radov poslancov 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišiel ďalší 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Jozef Duračka, členovia 

– Ing. Marián Keller a Pavol Rakús. 

prítomných: 10 

za: 9                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 1 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Peter Nižnanský a Jozef 

Bukovčák. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                         zdržal sa: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 10 

za: 10                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 
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Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

K takémuto zloženiu mal námietku Ing. Jánoška – a to za porušovanie pracovnej disciplíny 

a porušovanie rokovacieho poriadku. 

prítomných: 10 

za: 7                                                 proti: 1                                              zdržal sa: 2 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia. V programe boli 

zaradené aj v bode 8. dve žiadosti, ktoré žiadal zaradiť Ing. Jánoška. Vzhľadom k tomu, že sa 

blížia Vianoce, požiadal primátor, aby tento bod sa prejednával na ďalšom zasadnutí. Aj 

Ing. Keller súhlasil s tým, aby to bolo až na ďalšom, pretože sú to závažné body a je treba sa 

k tomu pripraviť. Hlasovalo sa za vylúčenie bodu 8. z programu: 11/6–0–4  (nehlasoval 1). 

Primátor dal potom hlasovať za takto upravený program: 

prítomných: 10 

za: 7                     proti: 2                               zdržal sa: 0    nehlasoval: 1 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška. Je priložená k originálu zápisnice. 

K zápisnici z 26. 11. 2009 sa vyjadril aj primátor. Vetoval uznesenie č. 90/XI/2009. K tomuto 

uzneseniu požiadal o stanovisko audítorku aj právnika. V obidvoch stanoviskách sa zhodne 

vyjadrili, že uznesenie je pre mesto zjavne nevýhodné a odporúčajú, aby ho primátor nepodpísal. 

Obe stanoviská sú priložené k tej zápisnici. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – koľko zinkasoval právnik za tie služby, boli  použité verejné financie, na základe 

výberového konania? Ja nájdem dvoch právnikov, ktorí vyvrátia jeho názor. Uspokojiť 570 rodín – 

je osobný záujem? Účtovníčka BD nevie, že by bolo niekomu niečo vyplatené? 

Dr. Borovský – bolo to vyplatené v Trnave. 

Ing. Duračka – neberme za bernú mincu, ak si to niekto odráta z nájmu. Osobný záujem – veď 

každé uznesenie sa týka niekoho. Veď rozhodujeme o meste. 

Ing. Jánoška – kto povedal kedy, že je to nedobytná pohľadávka? 

Mgr. Boškovič – pokiaľ niekto tomu poslancovi niečo dlží a niekto mu ich vráti a on za to hlasuje, 

aby mu ich vrátili – to je osobný prospech? 

p. Rakús –  to, že sa odkúpila pohľadávka Vetesu – to nebolo napadnuteľné? Neboli porušené 

rozpočtové pravidlá? Keby sa mohla aj k tomu vyjadriť. 

Ing. Keller – žiadam vysvetliť tú kúpu kotolne. 

Dr. Borovský – mesto odkúpilo od Vetesu kotolne v zostatkovej hodnote, Dr. Volár to napadol. 

Bol požiadaný Dr. Bolješik o zastupovanie mesta v súdnom spore. 

Dr. Gajňáková – súd ustanovil znalca, ktorí ohodnotí kotolne k 1. 1. 2008 a na základe toho 

znaleckého posudku buď súd uzná alebo zamietne návrh Dr. Volára. 

Ing. Jánoška – chcel by som písomný materiál, aby som sa k niečomu dopracoval. 

Ing. Duračka – vypočul som si záznam z rokovania. Na otázku, či sa to týka aj obyvateľov 

Bytového družstva, si primátor, odpovedal „áno“. Je to tak, ako som povedal, že keď sme o tom 

hlasovali, že sme nevedeli, že hlasujeme bez Bytového družstva. 

p. Rakús – chcel by som záznam z verejného zhromaždenia. A aj tí ľudia to pochopili tak. 

Mgr. Boškovič – aj keď tam nie je právna, určite je tam morálna povinnosť. 
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3. Dopyty, interpelácie 
 

Dr. Borovský – mali by sme sa dohodnúť, ktorý bod budú Interpelácie. 

Ing. Jánoška – chcel som na začiatok pripomienky a dopyty občanov ako 3. bod. Interpelácie 

poslancov môžu byť na konci. 

•  

Ing. Duračka – nezabudnúť na tie obrubníky pri  bytovke na SNP, hoci teraz keď je zima sa to 

nedá. 

•  

Ing. Tomčík – na križovatke je rozbitý obrubník 

Dr. Borovský – p. Záhorec sa na to pozrie. Požiadame cez VÚC o opravu. 

•  

Ing. Keller – komunikácia na Šteruskej ulici – utrhnutá krajnica oproti Kožatexu. 

Dr. Borovský – požiadame Ing. Silbernovú, prednosta naformuluje list. 

•  

p. Bukovčák – obrubník z hlavnej cesty na „Barcíkech uličku“ – nie je tam zákaz vjazdu – urobiť 

nájazd. 

Dr. Borovský – je to cesta II. triedy a patrí to pod VÚC. 

Ing. Prievozník – konzultoval som to s p. Mezníkom. On sa od toho dištancoval, chodník je už náš 

majetok. Hovoril som s Povastavom, ale poveternostné podmienky to už nedovolili. 

Dr. Borovský – dať tam „skosené“ obrubníky, na jar zrealizovať. 

Ing. Keller – ale aby dali k tomu súhlas, je to súhlas do cudzieho majetku. 

•  

p. Halama – ten odokrytý kanál pri bytovke na Hviezdoslavovej ulici ... 

p. Záhorec – urobíme to. 

•  

Ing. Nižnanský – ten poklop na Ul. 8. marca. Veľmi ho mrzí aj tá cesta. Je to ostuda. A potom – 

spomaľovače na Družstevnej ul. – je to na ničenie pneumatík. Nikde taký nie je. Sú tam ostré 

hrany. Dávam návrh na odstránenie. 

Ing. Keller – bola to druhá alternatíva spomaľovačov. Bolo to lepené. Pokiaľ sú pripomienky, 

členovia stavebnej komisie to pozrú. 

p. Rakús – sú tam dva, ten jeden je pri škole. 

Ing. Nižnanský – ale sú tam hrany, tie tam nemôžu byť. 

Dr. Borovský – p. Záhorec to odstráni. 

p. Rakús – tá cesta – je chodník, nie cesta. O tom sme už dávno hovorili a nie je to ani mestský 

majetok 

p. Záhorec – je to súkromný pozemok – cirkevný. 

Ing. Kramárik – mesto tam robilo kanalizáciu, mesto by to malo urobiť. 

•  

p. Rakús – či je vhodné v týchto mesiacoch prerábať v kúrii. 

Dr. Borovský – dostali sme financie, musíme ich do 31. 12. 2009 minúť. To sa len vybrali kocky, 

vyvŕtali pilóty, na jar sa to odkope a dajú sa tam tie tyče, aby to bolo zastabilizované. 

•  

p. Bukovčák – na hornom konci je minibar, že tam býva dosť hlučno. Či dodržiavajú zatváracie 

hodiny. 

Dr. Borovský – aj pre nich platia rovnako, ako aj pre ostatných v meste. 

•  

p. Šlauková (občianka) – tých 500 ľudí, čo nedostali tie peniaze, či budú mať pokojné sviatky? 

Keby sa bolo dodržiavalo to, na čo poslanci upozorňovali, nemuselo to tak dopadnúť. A čo ak 
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mesto príde o kotolne? To budú obyvatelia znovu platiť? Môžete sa hanbiť všetci, ktorí ste toto 

neodhlasovali. 

•  

Ing. Jánoška – p. Zlatníková hovorila, že pred predajňou Kuric je dopravná značka a je tam veľká 

„gedra“, jedna pani si tam vyvrtla členok. 

Dr. Borovský – p. Záhorec to pozrie a zahrnie ju. 

•  

Ing. Jánoška – ako bola urobená deratizácia, keď sú na verejných priestranstvách jamy po 

hlodavcoch. 

Dr. Borovský – keby bola aj každých 14 dní, tých hlodavcov bude stále. 

•  

Ing. Jánoška – križovatka na uliciach Družstevná a Slovanská pri bývalej Jednote – či by to nebolo 

vhodné s niekým konzultovať. Tam nie je žiadne vodorovné značenie. Iba v strede je jama. 

Dr. Borovský – poprosíme p. Záhorcu, že by to pozrel. 

Ing. Jánoška – pri tom pasporte mestských komunikácií – ako to bude vyriešené? 

Dr. Borovský – pri týchto mrazoch sa to zrealizovať nedá. Na jar 2010. 

p. Rakús – neviem, či tam tie čiary niečo vyriešia. Je tam 3 cm vrstva štrku. Či to bude vidno. 

Ing. Jánoška – nastávajú tam paradoxné situácie. 

•  

Ing. Jánoška – oslovili ma Kupkovci – na mestských komunikáciách parkujú autá, ktoré zabraňujú 

vstupu na ich pozemok. 

Dr. Borovský – boli prizvaní konatelia spoločnosti na 21. 12. 2009 na rokovanie. Náčelník MsP 

bol o tom informovaný, aby dal oznámenia za parkovanie a bránenie vstupu. 

Ing. Jánoška – nech sa vyznačí parkovanie a nech platia za mestský pozemok. 

Ing. Keller – navrhoval som, aby sa zašlo na Odbor dopravy a živnostenský úrad, aby sa táto 

záležitosť riešila. Bol tam niekto? 

Dr. Gajňáková – máme dohodnuté stretnutie. 

Ing. Jánoška – bol by som rád, keby tam boli prizvaní aj manželia Kupkovci. 

p. Rakús – oni sa posunuli na Krížnu ulicu. Parkovali pred ZŠ na Komenského. 

Ing. Jánoška – nech platia, nech z toho mesto niečo má. 

Ing. Keller – nejde tak ani o to zavadzanie, ale to štartovanie o 4.00 hodine ráno by som pod 

oknom nechcel mať. 

•  

Ing. Jánoška – ten pasport mestských komunikácií nemá žiadnu výpovednú hodnotu, nerieši to 

situáciu na Nám. J. Emanuela. 

Ing. Prievozník – pasport mestských komunikácií prikazuje zákon, majú ho všetky mestá. Je za 

účelom zmapovania miest, mapujú súčasný stav značenia ciest. 

Ing. Jánoška – súčasťou je aj pasport parkovacích miest. Kde je? 

Ing. Prievozník – dáme urobiť. 

Ing. Tomčík – zaráža ma to, že je to tesne pod 200 tis., naozaj to stálo 195 500 Sk? 

Ing. Prievozník – vydal to Okresný dopravný inšpektorát po niekoľkých rokovaniach. 

Ing. Keller – ako to, že je tam dovolené odbočovať z Beňovského a potom zákaz odbočiť vľavo na 

Nám J. Emanuela. 

Ing. Jánoška – p. Buran dal riešenie, ale zástupca to tak nespravil  Objednal jedny tabule a teraz 

druhé. Kto to zaplatí? 

p. Záhorec – na hlavnej ceste my nemôžeme osadiť značky. Ja som dostal plán a som ich osadil. 

Ing. Jánoška – kto riadi útvar výstavby? 

Dr. Borovský – zástupca primátora – Ing. Prievozník, poslancami schválený. 

Ing. Jánoška – útvar výstavby bol posilnený Ing. Plačkom. 

Dr. Borovský – to miesto máme neobsadené 5 rokov a bol prijatý na polovičný úväzok. 

Ing. Duračka – vyznačovali sa cesty – je tam dovolené parkovať pred bankou a poštou, je tam plná 

čiara, nedá sa vyjsť z „trikotskej“ uličky. Bolo by dobré iniciovať, aby odstránili túto značku 

v tomto úseku na parkovanie. Treba prehodnotiť aj túto situáciu. 
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Dr. Borovský – úloha pre Ing. Prievozníka a p. Záhorcu napísať na Správu ciest o odstránenie 

týchto značiek. 

p. Záhorec – od križovatky je zákaz parkovania 10 m. 

Ing. Jánoška – to je záležitosť pasportu parkovacích miest. 

Dr. Borovský – treba k tomu projektová dokumentácia a potom vyznačiť. 

Ing. Jánoška – od Ing. Prievozníka dostal mail, upozornil na úschovňu. V schránke sa nachádzalo 

150 MB, ale na CD bolo iba 100. 

Ing. Tomčík – existujú komerčné úschovne, ktoré to majú úplne zadarmo. Firma ARGUS by to 

mala vedieť. 

Ing. Prievozník – neviem, čo sa udialo, dostal CD v čo najskoršom možnom termíne. 

Ing. Jánoška – potrebujem to, aby som mohol zaujať fundované stanovisko. 

 

4. Úprava rozpočtu mesta Vrbové č. 1 na rok 2009 
 

 Materiál predniesla Ing. Kráľová. V zmysle § 14 zmeny a rozpočtu a rozpočtové opatrenia 

zákona č. 583/2004 Z.z., v náväznosti na Návrh komunálnych opatrení súvisiacich s riešením 

hospodárskej krízy bol prepracovaný rozpočet na rok 2009 a následne vypracovaný návrh zmeny 

rozpočtu č. 1/2009. Príjmy v meste stúpli, kapitálové výdavky klesli. Tá skutočnosť k 30. 11. 2009 

je väčšia ako k 31. 12. 2009. Začínajú sa vracať prostriedky z Eurofondov, budú výdavky klesať. 

K prekročeniu došlo na verejnom osvetlení a vo verejnej správe, na médiách – vymieňali sa ističe. 

Predpokladáme vyrovnaný rozpočet. V tom rezervnom fonde budeme mať prostriedky a zaradili 

sme ich aj do roku 2010. Šetrenie sa zobrazilo vo finančných prostriedkoch na mzdy. Dodržalo sa 

úsporné opatrenie. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetku mesta a podnikanie: odporúča MsZ úpravu rozpočtu č. 1 

na rok 2009 schváliť. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – dohodli sme sa, že najneskoršie v marci (2009) pristúpime k úprave. 

p. Rakús – navýšenie vo verejnej správe – nárast o 80 tis. €, 

Ing. Kráľová – ku koncu roka sa to bude rozpočítavať na jednotlivé úseky. Je tam nárast tých 

médií. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 95/XII/2009. 

 

5. Výročná správa mesta Vrbové za rok 2008 
 

 Materiál predniesla Ing. Kráľová. Boli sme oslovení audítorkou, že pokiaľ nebudeme mať 

výročnú správu, nemôžeme žiadať o finančné prostriedky z Eurofondov. Všetky požiadavky sme 

splnili, čakáme len na jej stanovisko. MsZ berie tento materiál na vedomie. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča výročnú správu za rok 

2008 zobrať na vedomie. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – chýba tam komisia verejného poriadku, zasadala len 1x. 

Dr. Borovský – bola to požiadavka občanov, pre ďalšie volebné obdobie zvážime jej existenciu. 

Ing. Jánoška – bola to požiadavka Dr. Nosku. V tej správe mohli byť tí poslanci vymenovaní. 

Ing. Kráľová – do budúcnosti to beriem ako pripomienku. 

Ing. Jánoška – dať to, keď to bude potvrdené audítorkou. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 96/XII/2009. 
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6. VZN o daniach a poplatkoch mesta Vrbové na rok 2010 
 

 Mesto Vrbové na základe § 6 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady predkladá na schválenie VZN na rok 2010. Materiály predniesla 

Ing. Kráľová. 

 

• VZN č. 1/2010 – daň z nehnuteľnosti 

 

Na ekonomickej komisii boli vytknuté pisárske chyby, ktoré budú odstránené. Paragrafy 

korešpondujú so zákonom. Požiadavky členov komisie budú zapracované. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča MsZ VZN č. 1/2010 

o dani z nehnuteľnosti schváliť s zapracovanými pripomienkami. 

 

Rozprava: 

Ing. Nižnanský – daň z pozemkov znížiť o 50 %  a z pozemkov o 70 %. Poľnohospodárske 

družstvo to veľmi zaťažuje. 

Dr. Borovský – v porovnaní s inými sú naše dane prijateľné. 

Ing. Nižnanský – v porovnaní so Strážami, Krakovanmi, Kočínom – sú to vysoké dane. Zníženie 

daní by sa týkalo všetkých občanov. 

Dr. Borovský – ak bude pokyn v rámci celej republiky, my sa tomu brániť nebudeme. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 97/XII/2009. 

 

• VZN č. 2/2010 – o miestnych daniach 

 

Bude doplnené, že číslovanie paragrafov je zhodné so zákonom. Sumy sa nemenili, okrem 

jadrových zariadení, to ukladá zákon. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča MsZ VZN č. 2/2010 

o miestnych daniach schváliť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 98/XII/2009. 

 

• VZN č. 3/2010 – o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území mesta Vrbové 

 

Pripomienky členov ekonomickej komisie budú zapracované. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča MsZ VZN č. 2/2010 

o miestnych daniach schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – deti do 6 rokov sme nemali oslobodené? 

Ing. Kráľová – už aj vlani to tak bolo, bolo to kvôli tým plienkam. V súčasnosti máme o 200 nádob 

viac – tie poplatky na budúci rok budeme mať vyššie. 

Dr. Borovský – čakáme na výzvu, mala by byť vo februári b.r., na zakúpenie nového kukavozu. 

p. Rakús – je tu cca 150 detí do 6 rokov, tých 6 € na dieťa nás nevytrhne. Zrušme to. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 99/XII/2009. 
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7. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2010 
 

 Materiál predniesol Ing. Prievozník. Pravidelne každý polrok sa predkladá k schváleniu 

plán zasadnutí MsZ. Je to materiál, ktorý sa môže podľa potreby meniť. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – dávam návrh, aby riadne zasadnutie MsZ bolo každý mesiac, v poslednom týždni. 

Dr. Borovský – v novele zákona 369 je navrhnuté, že každý tretí mesiac by malo byť zasadnutie 

MsZ. 

p. Bukovčák – to znamená, že budeme mať každý mesiac a keď bude treba, tak bude aj 

mimoriadne? Ja som si v tomto roku už 7x vymieňal zmenu. 

Ing. Jánoška – na základe čoho predkladá viceprimátor plán MsZ? 

p. Rakús – my ideme schvaľovať Plán zasadnutí – termíny, nie to, čo budeme prerokúvať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 100/XII/2009. 

 

8.  R ô z n e 
 

• Oplotenie ihrísk s umelou trávou 

 

V rámci ochrany mestského majetku, novovybudovaného ihriska s umelou trávou v areáli ZŠ na 

Školskej ulici a značne zdevastovaného ihriska v areáli ZŠ na Komenského ulici, bola predkladaná 

na MsZ nutnosť ohradiť tieto ihriská a zamedziť tak ich devastácii. Projektová dokumentácia bola 

vypracovaná Ing. Valovou. Máme prísľub od fy SCANSIS, ktorá realizuje umelý trávnik, že po 

postavení oplotenia na ZŠ Komenského ul. toto ihrisko opraví do pôvodného stavu grátis. Ak to 

počasie dovolí, realizácia začne ešte v tomto roku, príp. začiatkom r. 2010, z upraveného rozpočtu 

mesta alebo z úveru mesta na realizáciu projektov zo štrukturálnych fondov, po výberovom konaní. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča MsZ schváliť realizáciu 

oplotenia ihrísk z rozpočtu mesta po výberovom konaní. 

 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča schváliť realizáciu oplotenia ihrísk, treba riešiť 

správcovstvo ihrísk, aby nedošlo k poškodeniu a znehodnoteniu diela. Je nutnú oplotenie oboch 

ihrísk v čo najskoršom termíne. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – dáme to riaditeľom oboch škôl do prenájmu. Školník to bude mať „pod palcom“. 

Stanoví sa nejaký cenník, aby to stačilo pokryť prevádzkové náklady. 

Ing. Keller – aby sa nestalo, že niektorí si zaplatia a deti z toho vlastne vyženieme. 

Dr. Borovský – oni to budú mať v rámci vyučovania. 

Ing. Keller – veď kvôli nim sme robili to ihrisko. Dať tam podmienku – určiť čas kedy tam budú 

môcť byť. 

Dr. Borovský – to už bude v kompetencii riaditeľa. 

Ing. Nižnanský – dôležité je nejaký systém a režim. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 101/XII/2009. 

 

• Žiadosť o odpustenie náhrady škody 

 

Materiál predložila Mgr. Sitárová. Pani Buzeková si dala žiadosť o odpustenie náhrady škody, 

ktorá vznikla mestu požiarom nájomného bytu, kde p. Buzeková býva. Išlo o nešťastnú náhodu, 
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požiar vznikol od lampy. Mesto si uplatnilo náhradu škody. Od poisťovne však zo sumy 8 485,70 € 

dostalo 6 969,70 €. Rozdiel, ktorý má p. Buzeková mestu nahradiť, predstavuje sumu 1 515,98 €. 

Pani Buzeková je vo veľmi zlej finančnej situácii, sama sa stará o dcéru. Je síce zamestnaná, ale 

príjem jej ledva postačuje na pokrytie všetkých nákladov. Okrem toho, bude musieť splatiť aj 

sumu, ktorú si u nej bude uplatňovať poisťovňa. V zmysle ustanovenie § 16 ods. 1 písm. a) Zásad 

o hospodárení s majetkom mesta môžete mesto zo závažných dôvodov najmä sociálnych (príjmy 

na hranici životného minima, živelná pohroma ap.) dlh dlžníka celkom alebo čiastočne odpustiť. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: vzhľadom na nejednotnosť názorov 

členov komisie, necháva rozhodnutie na MsZ. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – na jednej strane došlo k poškodeniu majetku mesta, ale na druhej strane je to 

samoživiteľka. Z toho sociálneho pohľadu, som za to. Toto je hodné osobitného zreteľa. 

Ing. Kramárik – na základe toho, že má na „krku“ dlh 200 tis. Sk od poisťovne, má toho dosť, 

navrhujem odpustiť. 

p. Rakús – nie je na to taký fond? 

Dr. Borovský – nevzťahuje sa na tento paragraf. 

Ing. Kráľová – škody by sme odpúšťať nemali, hovorili to na školení. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 102/XII/2009. 

 

• Odkúpenie pozemkov pod plánovanou cestou – Sídl. 9. mája – záhrady 

 

Tento materiál už bol prerokúvaný na MsZ. Jedná sa o odkúpenie pozemkov pod plánovanou 

cestou. S vlastníkmi záhrad bolo uskutočnené jednanie za účelom získania stanovísk k súhlasu 

s odkúpením, hlavne za akú cenu sú ochotní pozemky predať.  Suma 250 Sk/m2  je pre mesto, ako 

budúceho investora výstavby komunikácie a infraštruktúry, neprijateľná. Celkové náklady by 

predstavovali cca 332 tis. € (10 mil. Sk). 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie:  

V zmysle zákon o majetku obcí prikazuje orgánom obce a organizáciám zveľaďovať, chrániť a 

zhodnocovať majetok obce. 

 

Stanovisko komisie výstavby: cenu za časti pozemkov, kde bude mesto realizovať infraštruktúru 

(vodu, plyn. Elektriku, TKR, VO, komunikáciu) by mali vlastníci dať symbolickú. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – sú tieto alternatívy: 

1. odkúpiť za symbolické 1 €, nakoľko lokalita sa výstavbou niekoľkonásobne zhodnotí, 

2. za cenu v akej sa v tej lokalite pohybujú aj s pozemkami pre výstavbu RD (cca 4 áre/1 

pozemok), mesto vybuduje infraštruktúru, rozparcelovať a potom odpredať budúcim 

stavebníkom. Takto získané prostriedky vložiť do prípravy nových lokalít na výstavbu, 

3. jednu stranu pozemkov budú mať vlastníci a druhú stranu by malo mesto a potom pri 

vybudovaní tej infraštruktúry, by si vlastníci predali svoje alebo darovali rodinným príslušníkom 

a tú druhú časť by si predávalo mesto, aby aká–taká náhrada tam bola. 

Ing. Tomčík – či tam vôbec chceme robiť cestu, musíme sa dohodnúť. Ak by sme im urobili cestu, 

zhodnotili by sme im majetok niekoľkonásobne. To by potom viacerí chceli urobiť cestu. 

Dr. Borovský – aby mesto odkúpilo za 250 Sk, je, podľa slov p. Závodného, aj pre neho 

neprijateľný. Veľa je takých, že vlastníci pozemkov si vybudujú cestu, majú tam rampu 

a fotobunkou si ju otvárajú. Toto je možno najprijateľnejší návrh. 

Ing. Duračka – aby sme odkupovali – tie alternatívy neprichádzajú do úvahy. Ale pre občanov 

musíme niečo robiť. Odkúpiť pozemky od vlastníkov, ktorí majú záujem odpredať. 



 

 
MsZ č.16, 15.12.2009 

Strana 9 z 14 

 

Dr. Borovský – na Horných dielcoch buduje infraštruktúru Ing. Dubravský a tam bude 8 pozemkov 

na vybudovanie rodinných domov. 

p. Halama – urobiť pre občanov kanalizáciu, na ktorú občania čakajú už niekoľko rokov. 

Ing. Keller – odporúča  budovanie inžinierskych sietí (nie odkupovanie ciest) cez štrukturálne 

fondy. Prijať uznesenie k Horným dielcom – pripraviť harmonogram prác na prípravu územia na 

budovanie inžinierskych sietí. Aby sme to mali pripravené. 

Mgr. Boškovič – tie dve alternatívy sú bezpredmetné. Ale zatiaľ tu nebola predložená žiadna 

ekonomická analýza. Čo z toho budeme mať? 

Dr. Borovský – cesta s infraštruktúrou by stála cca 10 mil. Sk. 

Ing. Nižnanský – bolo by dobré nechať to otvorené a počkať na druhú stranu, aby sa mohli k tomu 

vyjadriť 

Ing. Tomčík – my by sme sa ich mali spýtať, či súhlasia s tou 3. alternatívou. Oni to budú brať ako 

náš návrh. A odkiaľ zoberieme peniaze? To akoby sme sa zaviazali, že tú cestu urobíme. 

Ing. Keller – ak to jeden nepredá, je to o ničom. 

Ing. Kramárik – ak by nám to dávali, my im zhodnotíme majetok. Aj tak je to pre nich výhodné. 

Ing. Keller – pokiaľ nebudeme mať tento pozemok v majetku a vyjdú výzvy, budú nejaké 

prostriedky z fondov, keď to nebude naše, nič nedostaneme. 

Ing. Jánoška – ak budeme mať v rozpočte tých 10 mil. Sk, vybudujme infraštruktúru na pozemku 

po United More. 

Dr. Borovský – vraj je tam ochranná zóna. 

Ing. Keller – keď sa ide niečo nové stavať, tie podmienky sú tvrdšie. Pokúsme sa zmeniť územný 

plán. 

Ing. Kramárik – navrhujem, nech si to zveľaďujú sami. 

 

Predseda návrhovej komisie pripravil uznesenie týkajúci sa infraštruktúry. Ing. Keller pripomenul, 

že treba vždy niečo pripraviť a urobiť do určitého obdobia. Termíny, aby sa do konca volebného 

obdobia niečo urobilo. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 103/XII/2009. 

 

• Zmluva o poskytovaní služieb a spolupráci s TV Karpaty 

 

Mesto Vrbové v minulosti spolupracovalo s TV Karpaty pri realizácii reportáží z akcií 

organizovaných v meste. Táto spolupráca bola ukončená rozhodnutím mestského zastupiteľstva. 

Vedenie TV Karpaty oslovilo mesto Vrbové s návrhom na obnovenie spolupráce. Primátor im 

povedal, že je ochotný to dať na rokovanie MsZ. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: neodporúča MsZ uzatvoriť zmluvu, 

daný bod otvoriť po 30. 6. 2010. 

Stanovisko komisie kultúry sa zhoduje so stanoviskom komisie pre financie ... 

 

Rozprava: 

p. Rakús – uvádzajú 50 %-nú zľavu, ale suma je taká istá ako bola predtým. 

Ing. Kramárik – tých 1 000 € mesačne môžeme využiť aj inak. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 104/XII/2009. 

 

• Dodatok č. 2 k VZN č. 5/2008 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach 

 

Materiál predniesol Dr. Bosák. Vypúšťa sa pôvodná „finančná tabuľka“, ktorá sa nahrádza 

tabuľkou s vyčíslením „inovovaných finančných súm v eurách. Dôvodom sú zmeny v určení 

finančných pásiem nákladov na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov 

a príspevkov zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka vo výške nákladov na nákup potravín 
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s platnosťou od 1.1.2010, ktoré boli uverejnené na webovej stránke MŠ SR v októbri 2009. Je to 

viac–menej formálna záležitosť. 

 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča schváliť a zároveň 

odporúča prijať nové VZN v úplnom znení. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – tie finančné pásma sú na stránke MŠ SR podľa kategórií. Vo VZN bola tabuľka 

a keď sa bude v priebehu roka meniť výška príspevku, bude sa musieť meniť VZN. Mali by sa 

VZN tvoriť všeobecne. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 105/XII/2009. 

 

• Doplnenie členov komisie z radov poslancov 

 

Na ostatných zasadnutiach MsZ zaznela požiadavka, aby pri výberových konaniach 

organizovaných mestom Vrbové boli do výberových komisií delegovaní aj členovia MsZ. Boli 

navrhnutí: Ing. Tomčík, resp. Ing. Keller a Ing. Nižnanský, resp. Ing. Kramárik. 

 

Ing. Kramárik sa vzdal, Ing. Tomčík aj Ing. Nižnanský súhlasili s členstvom. P. Rakús navrhol, aby 

tam bol aj Ing. Keller.  

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 106/XII/2009. 

 

9. Interpelácie poslancov 
 

Ing. Jánoška – na ekonomickej komisii mali požiadavku ZŠ Školská ul., o finančné prostriedky na 

letný medzinárodný kemp. Komisia odporúča zapracovať 1 200 € do rozpočtu. Ide tu o deti, ktoré 

sa idú vzdelávať v cudzom jazyku. Dať to do bodu programu pri rozpočte. 

•  

Ing. Tomčík – rekonštrukcia materskej školy na Súkenníckej ul. – skutočne vyzerá veľmi dobre. 

Rekonštrukcia sociálnych zariadení a kanalizácia – to sa nerobilo? 

Ing. Kráľová – to sa robilo na ZŠ. 

Dr. Borovský – finančné prostriedky boli podľa počtu detí a na toto už nevyšlo. Ale boli vznesené 

požiadavky na oplotenie od Holešky. 

•  

p. Rakús  – pri tých zmluvách na nájomné byty – prečo musí byť notárska zápisnica, stojí ich to 

3 tis. Sk. 

Mgr. Sitárová – má to svoje opodstatnenie, mesto je chránené pri neplatičoch. Pri exekučnej 

zápisnici ide sa na priame vypratanie bytu. Nájomníci si viac plnia svoje povinnosti, platia 

nájomné. 

 

10. Návrh na uznesenia 
 

Uznesenie č. 95/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

zmenu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 1 na rok 2009. 

 

prítomní: 11 
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za: 7       proti: 1           zdržali sa: 3 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, P. Halama,  Ing. J. Jánoška,        Ing. J. Duračka, P.Rakús, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,              Ing. J. Tomčík, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník 

 

Uznesenie č. 96/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie –  

Výročnú správu mesta Vrbové za rok 2008. 
 

 

Uznesenie č. 97/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 1/2010 – daň z nehnuteľnosti. 

 

prítomní: 10 

za: 8        proti: 2   zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, P. Halama,   Ing. J. Jánoška, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,     Ing. P. Nižnanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 98/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 2/2010 – o miestnych daniach. 

 

prítomní: 11 

za: 10        proti: 1   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,   Ing. J. Jánoška, 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,   

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 99/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 3/2010 – o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 11 

za: 10        proti: 0   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,      Ing. J. Jánoška, 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,   

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 100/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

plán zasadnutí MsZ v I. polroku 2010 1x do mesiaca. 

 

prítomní: 11 

za: 6      proti: 5     zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, Ing. J. Duračka,  J. Bukovčák, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller,  P. Halama, Ing. P. Nižnanský, 

P. Rakús, Ing. J. Tomčík,   Ing. J. Prievozník 

 
 

Uznesenie č. 101/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

realizáciu oplotení ihrísk s umelou trávou podľa projektu Ing. Valovej: 

1. v areáli  ZŠ, Školská ul., podľa rozpočtu do výšky 12 839,25 € (386 795,24 Sk) 

2. v areáli  ZŠ, Komenského ul., podľa rozpočtu do výšky 11 768,35 € (354 533,31 Sk) 

 

z rozpočtu mesta po výberovom konaní v roku 2010. 

 

prítomní: 11 

za: 10        proti: 1   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,   Ing. J. Jánoška, 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,   

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 102/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

odpustenie náhrady škody vo výške 1 515,98 € Ingrid Buzekovej, bytom Vrbové, Hoštáky 77/34.  

 

prítomní: 11 

za: 11        proti: 0   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,       

P. Halama, Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller,  

Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižnanský,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
 

 

Uznesenie č. 103/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– neschvaľuje –   

odkúpenie pozemkov od vlastníkov pozemkov v lokalite Sídliska 9. mája a odporúča vlastníkom 

pozemkov vybudovať si infraštruktúru vo vlastnej réžii. 

 

prítomní: 10 
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za: 7             proti: 0   zdržali sa: 3 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák,      Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. J. Jánoška, Ing. A. Kramárik,    Ing. M. Keller, 

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík,      P. Rakús 
 

Uznesenie č. 104/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– neschvaľuje – 

uzatvorenie zmluvy o poskytovaní služieb a spolupráci s TV Karpaty. 

 

prítomní: 10 

za: 9            proti: 0   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,      Ing. J. Jánoška, 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,   

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
 

 

Uznesenie č. 105/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

Dodatok č. 2 k VZN č. 5/2008 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Vrbové v znení Dodatku č. 1/2009, 

ktorým sa mení a dopĺňa toto VZN. 

 

prítomní: 10 

za: 9        proti: 1   zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,   Ing. J. Jánoška, 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,   

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 106/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

z radov poslancov Ing. J. Tomčíka, Ing. P. Nižnanského a Ing. M. Kellera za členov do výberových 

komisií pri výberových konaniach organizovaných mestom Vrbové.  

 

prítomní: 10 

za: 8        proti: 1   zdržali sa: 1 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,   Ing. J. Jánoška, Ing. J. Tomčík 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik,   

Ing. J. Prievozník, P. Rakús 
 

 

Uznesenie č. 107/XII/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– poveruje – 

primátora mesta predložiť harmonogram prác na prípravu územia Horné dielce (medzi bývalými 

RD zo ŠM a Semikronom) pre výstavbu RD na MsZ v marci 2010. 
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prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržali sa: 0 

Mgr. S. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,       

P. Halama, Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller,  

Ing. A. Kramárik,  Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

10. Záver 
 

  Body, ktoré poslanci v programe schválili, boli prerokované a boli k nim prijaté 

uznesenia. Primátor zaželal prítomným k blížiacom sa Vianočným sviatkom veľa zdravia, radosti 

a pokoja. Zasadnutie ukončil primátor o 21.00 hod. 

 

Vo Vrbovom, 18. decembra 2009  

 

Zapísala: Beličková 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

                

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Peter Nižnanský, v.r.      ................................................. 

 

2.   Jozef Bukovčák, v.r.      ................................................. 


